السيرة الذاتية
اسم الشخص الكامل:- إسراء سعد فهد سعود الجبوري  
الجامعة المستنصرية – كلية  العلوم السياحية -
Mobile: 07709023861	   
Email: esraa . aljboury@ gmail. com 
ملخص تعريفي:
 
 الاسم الكامل :-اسراء سعد فهد سعود الجبوري 
اللقب العلمي:- مدرس مساعد  في قسم ادارة الفنادق في كلية العلوم السياحية 
 الخبرات :- لدي خبرة في مجال العمل الاداري لمدة 20 عشرون  عاما بعنوان مدير  
الاهتماما ت :-مطالعة المستجدات  الاقتصادية المحلية والعالمية 
الهوايات :- الاعمال الاجتماعية والخيرية 

 الشهادات الدراسية:
 
·  بكالوريوس علوم في الاقتصاد  جامعة بغداد – قسم الاقتصاد
· ماجستير علوم في الاقتصاد  الجامعة المستنصرية – قسم الاقتصاد 

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· حاصلة على شكر وتقدير  من قبل السيد رئيس الجامعة المحترم بموجب الامر الجامعي 11308 في 17/4/2014
· حاصلة على شكر وتقدير  من قبل السيد رئيس الجامعة المحترم بموجب الامر الجامعي 25275 في 6/11/2016
· حاصلة على شكر وتقدير  من قبل السيد رئيس الجامعة المحترم بموجب الامر الجامعي 4353 في 1/12/2016
· حاصلة على شكر وتقدير  من قبل السيد رئيس الجامعة المحترم بموجب الامر الجامعي 19600 في 24/7/2017
· تم ترشيحي وتكريمي  كموظفة مثالية متميزة في الكلية بموجب الكتاب المرقم بالعدد 1025 في 18/3/2018 
· حاصلة على شكر وتقدير  من قبل السيد العميد المحترم بموجب الامر الكتاب المرقم بالعدد860 في 5/3/2014
· حاصلة على شكر وتقدير  من قبل السيد العميد المحترم بموجب الامر الكتاب المرقم بالعدد1429 في 28/5/2017
[bookmark: _GoBack]

الخبرة الأكاديمية والتدريس:



المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	تدريس مادة الاستثمار السياحي  للمرحلة الثالثة 
تدريس مادة الاقتصاد السياحي للمرحلة الاولى 
	لايوجد



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· تمت مشاركتي بعضوية العديد من اللجان الداخلية الخاصة بالكلية وكالاتي :-
1- لجنة تدقيق نتائج الامتحان التنافسي لطلبة الدراسات العليا للعام الدراسي 2017-2018 بموجب الامر الاداري المرقم بالعدد 1855 في 5/7/2017
2- لجنة تدقيقية في كيفية تقييم الاداء لتدريسيين اثناء فترة حصولهم على شهادة الدكتوراه خارج العراق بموجب الامر الاداري المرقم بالعدد 2724 في 2/10/2017
3- لجنة تهيئة المتطلبات والاوليات الرسمية الخاصة بتقييم جودة اداء الكليات بموجب الامر الاداري المرقم بالعدد 366 في 15/10/2017
4-لجنة اعداد قاعدة بيانات لمنتسبي الكلية  بموجب الامر الاداري المرقم بالعدد 3869 في 20/12/2017
5- لجنة جرد الموجودات الثابتة بموجب الامر الاداري المرقم بالعدد 16 في 3/1/2018 
· تم تكليفي كرئيسة لجنة تدقيقية لملفات الطلبة  المتقدمين للدراسات العليا بموجب الامر الاداري ذي العدد 2006 في 25/12/2017


المنشورات العلمية

· بحوث علمية عدد (2) 
1- دور الاستثمار السياحي  الحكومي في تغيير الدخل والاستهلاك والادخار في العراق / جامعة واسط – المجلة العلمية لكلية الإدارة والاقتصاد
2- دور الاستثمار السياحي في تفعيل الشراكة بين القطاع العام والقطاع الخاص في العراق /الجامعة المستنصرية –  مجلة كلية الإدارة والاقتصاد 

تطوير المهارات:

 الاشتراك في العديد من الدورات من بينها 
دورة طرائق التدريس التي اقيمت في كلية التربية – الجامعة المستنصرية للمدة من (15-29/1/2017)
دورة سلامة اللغة العربية التي اقيمت في مركز التعليم المستمر في الجامعة المستنصرية  للمدة من  (17-21/12/2017)  



Curriculum Vitae
Name Of. Person:- Esraa Saad Fahad

Mustansiriyah University – College of Tourism Sciences
Mobile: 07709023861	    
Email esraa . aljboury@ gmail. com
 PERSONAL SUMMARY:
 
Name Of. Person:- Esraa Saad Fahad sood aljboury
The scientific title:- AssistanceL ecturer
Of experience:- I have 20 years of managerial experience under the title Manager
INTERESTS:- READING UPDATES LOCAL AND GLOBAL ECONOMIES
HOBBIES :-SOCIAL AND CHARITABLE WORKS 

· Ph.D:- B.Sc in Economic-  University of Baghdad - Department of Economics 
· M.Sc:- M.Sc degree in Economic Sciences- University of Mustansiriyah - Department of Economics

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

Received Thanks and appreciation by the President of the University Under the university order 11308 on 17/4/2014
Received Thanks and appreciation by the President of the University Under University Order 25275 on 6/11/2016
Received Thanks and appreciation by the President of the University Under university order 4353 on 1/12/2016
Received Thanks and appreciation by the President of the University Under the university order 19600 on 24/7/2017
Received several books of thanks and appreciation by the Dean of the College
 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· #1:
· #2:

COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	Teaching tourism investment for the third stage
Teaching the tourist economy for the first stage
	There is no



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

I participated in the membership of many of the internal committees of the college and agencies: - 
1- The Examination Committee for the results of the competitive examination for postgraduate students for the academic year 2017-2018 under the administrative decree number 1855 dated 5/7/2017
2- Audit Committee on how to evaluate the performance of two teachers during the period of obtaining a doctorate outside Iraq under the administrative order No. 2724 on 2/10/2017
3- Committee for the preparation of the requirements and priorities of the official evaluation of the quality of the performance of the colleges under administrative order No. 366 on 15/10/2017
4- Committee for preparing a database for faculty members under the Administrative Order No. 3869 on 20/12/2017
5- Committee for the inventory of fixed assets under the administrative order No. 16 on 3/1/2018
6- I was appointed as the Chairman of the Audit Committee for the files of students applying for postgraduate studies under the Administrative Order No. 2006 on 25/12/2017

PUPLICATIONS:

Scientific Research (2)
1- The Role of Tourism Investment in in  changing income, consumption and saving in Iraq  
2-The Role of Tourism Investment in Activating the Partnership  between the public and private sector in Iraq
PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

Subscription in many courses: -
Course of teaching methods held at the Faculty of Education - Mustansiriyh University
Arabic Language Safety Course held at the Center for Continuing Education at Mustansiriyah University
